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Årsmötet 
Tack till alla som deltog vid årsmötet den 18 maj! Årsmötesprotokollet 
finns på vår interna hemsida samt i föreningshuset för de som vill läsa. 
Bl.a. lyftes en motion om ladd-stationer och underhåll av 
parkeringsplatser. Särskilt informationsblad kommer om det. Vid 
mötet antogs valberedningens förslag till styrelse och föreningen fick 
en ny ordförande, två nya ledamöter och två nya suppleanter. 
 

Några ord om studsmattor och hänsyn 
Prata alltid med berörda grannar vid placering av studsmattor. 
Ljudnivån kan bli ganska hög och det kan uppfattas som störande att 
ha en studsmatta nära sin uteplats. För att underlätta gräsklippning är 
det bra om mattorna flyttas regelbundet vilket även kan vara bra ur 
störningshänseende. Säkerställ alltid att studsmattan är står säkert 
och har adekvat skyddsutrustning. 
 

Styrelsen vill slå ett extra slag för hänsyn. Vi är flera generationer och 
personer som måste hjälpas åt för att upprätthålla en trivsam miljö i 
vårt område. Enligt våra stadgar ska vi verka för att stärka föreningens 
gemenskap. Det bästa sättet att nå dit är genom att visa hänsyn och 
prata med grannar. Det är bättre att ställa en fråga för mycket än för 
lite. 
 

Underhåll 
Målning av altandörrar och fönster genomförs under sommaren. Se 
separat informationsblad! 
 

Arbete med byte av vattenmätare och dess anslutningar pågår. Det 
föranleder avstängning av vatten i aktuella längor. Ni som är berörda 
kommer att informeras. Om tillträde krävs tar rörmokaren kontakt 
med aktuella medlemmar. Tack för att ni underlättar detta arbete! 
 



En garantibesiktning av det arbete som gjordes av våra källartrappor 
under 2017 har genomförts. Besiktningen visade på omfattande behov 
av åtgärder. Tyvärr har firman som gjorde jobbet gått i konkurs och att 
nyttja garantin har troligen gått om intet. Styrelsen undersöker vilka 
möjligheter som finns. 
 

Miljö och avfall 
Många medlemmar gör ett bra och seriöst arbete vad gäller 
källsortering och återvinning. Men bra om fler gör mer, och rätt.  
 

I de gröna kärlen för restavfall vid varje länga ska inte slängas några 
förpackningar alls som består av papp, plast, plåt eller glas. Dessa ska 
slängas i avsedda kärl vid föreningens plats för källsortering vid 
föreningshuset. Och här ska inte slängas eller lämnas något annat än 
just förpackningar av ovan material. För glasburkar och flaskor och 
tidningar finns särskilda kärl. Vik och pressa ihop allt som går t ex 
kartonger. 
 

I de gröna restavfallskärlen vid huslängorna får endast slängas 
brännbart avfall från hushållet av rimlig storlek. Vissa saker som 
kläder, skor, hårdplast och virke lämnas på återvinningscentral. 
Självklart ska ex. vis stekpannor, diskställ, plåtlådor lämnas på 
återvinningscentral. Nästa gång den mobila återvinningscentralen 
kommer till Bolindervallsparkeringen är 10 juli kl. 11 – 14. 
 

Gällande farligt avfall i skåpet i el-buren så röjde styrelsen upp där för 
några veckor sedan och åkte till återvinningscentralen med mängder 
av saker som var ställt på golvet. Ett par informationslappar sattes upp 
med följande innehåll: 

- Stora saker som inte får plats i lådorna ska inte läggas ovanpå 
skåpet, på marken eller någon annanstans. Tag med hem och lämna 
på återvinningscentral istället. 

- Detta gäller även när alla lådorna är fulla. Ta med sakerna hem och 
återkom när skåpet är tömt eller lämna på återvinningscentral. 

- Allt som läggs i lådorna måste vara märkt så att det tydligt framgår 
vad förpackningarna innehåller. 

- Entreprenören tar inte med saker som ligger utanför skåpet eller 
som ligger omärkta i skåpet. 



Tyvärr tog det inte lång tid innan det ånyo stod stora målarfärgsburkar 
på golvet och försök till att pressa in för stora saker i skåpets lådor. 
Tråkigt. Är inte meningen att styrelsen ska behöva åka till 
återvinningscentral med detta så vi ber den person som ställt sakerna 
där att hämta och lämna på återvinningscentral istället.   
 

75-årsjubileum 
I år fyller Bolinderbyn fyller 75 år! Detta vill vi uppmärksamma och ett 
förslag är att ha en fest. En trädgårdsfest på sensommaren i vårt fina 
område? Eller har ni medlemmar förslag och idéer? Mejla gärna dessa! 
 

Semestertider och grannsamverkan 
Under juli och delar av augusti tar styrelsen semester. Någon finns 
tillgänglig för respektive ansvarsområde men svarstider kan dröja. Vi 
hoppas på ert överseende. Enklast kommer man i kontakt med 
styrelsen via mejl i första hand och telefon vid akuta ärenden. 
Facebook-gruppen utgör inte en officiell kanal till styrelsen och 
bevakas därför inte särskilt. Grannsamverkan är extra viktigt i 
semestertider försök att hålla lite extra koll! 
 
 

Styrelsen önskar alla en fortsatt fin sommar! 
 

Kalender. 

5 juli – Nästa styrelsemöte. 
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